

Title (en)
Portable case

Title (de)
Tragkoffer

Title (fr)
Coffre portatif

Publication
EP 0784946 A2 19970723 (DE)

Application
EP 96104327 A 19960319

Priority
DE 29600948 U 19960112

Abstract (en)

Stirrup-shaped handle (22) of a carrying case can be lowered into a depression in the case lid (21), with which it fits flush with the surface, the free arms (222) of the handle being linearly displaceable in guides (214) positioned at an acute angle to the central longitudinal plane of the case. When extended, retaining lugs (223) on the arms engage lugs (204) on the lower part (20) of the case. Preferably the guides are located in the lid at an angle of 15-25 degree, particularly 19-20 degree, to the central longitudinal plane. When extended, the handle preferably takes up a position in the region of the central longitudinal plane, in which the cause lugs are situated.

Abstract (de)

Der Tragkoffer besteht aus einem trogartigen Tragkofferunterteil (20), einem kappenförmigen Deckel (21) und einem zwei freie Schenkel aufweisenden bügelförmigen Griff (22), der in eine Lage versenkbare ist, in der er auf der Deckeloberfläche (211) oder unter Bildung eines bündigen Abschlusses mit der Deckeloberfläche (211) in einer in dieser ausgebildeten muldenförmigen Ausnehmung (212) der Deckeloberseite (211) liegt, und hieraus in eine zur Deckeloberfläche (211) beabstandete Trag- und Anfaßstellung bringbar ist, in der den freien Schenkeln zugeordnete Haltenasen Gegennasen des Tragkofferunterteils (20) untergreifen, wobei die freien Schenkel in spitzwinkelig zur Mittellängsebene des Tragkoffers angeordneten Führungen linear verschiebbar angeordnet sind. <IMAGE>

IPC 1-7
A45C 13/22

IPC 8 full level
A45C 13/26 (2006.01); **A45C 5/00** (2006.01); **A45C 13/22** (2006.01)

CPC (source: EP)
A45C 5/00 (2013.01); **A45C 13/22** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0784946 A2 19970723; EP 0784946 A3 19990407; CZ 254596 A3 19980114; CZ 283205 B6 19980114; DE 29600948 U1 19960404;
HU 9600713 D0 19960528; HU P9600713 A1 19971229; PL 313652 A1 19970721

DOCDB simple family (application)

EP 96104327 A 19960319; CZ 254596 A 19960829; DE 29600948 U 19960112; HU P9600713 A 19960322; PL 31365296 A 19960405